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BRM. 152.1,2019

Zalqcznik:

- petycja

Woclawek, 29 marca 2019r.

Komisja

Skarg, Wniosk6w i Petycji

Rady Miasta Woclawek

Majqc na uwadze zapis $ 122b pkt 3 Statutu Miasta Woclawek w zalqczeniu pzekazujg

ponownE petycjg zloZonq pzez mieszkafc6w i dzialkowicz6w Ogrodu Dzialkowego 
"Klos" 

dotyczqcq

utwardzenia - polo2enia dywanika asfaltowego w ulicy Spokojnej na odcinku od bramy ogrodu dzialkowego

"Graniczna" do bramy ogmdu dzialkowego 
"Klos".
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mieszkaricow z dnia 16 marca 201g r.



Mies zlraricy i dzialkow i c z e

Ogrodu Dzialkow€go,, KLOS "
przy ul. Spokoinei we Wocla.,vku
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Woclawek 16.03.2019r

RADA MIASTA IYLOCLAWEK

PONOWNA PETYCJA

V Z niepokajem przyjgliimy informacjg, ie naszq proibg o :

,,Utwardzenie -poloienie dywanika asfaltowego w ul. Spokojnej na odcinku od
bramy ogrodu dzialkowego Graniczna i dalej okolo 400 mb od skrzyiowania z
ul. Granicznq do drugiej bramy ogrodu dziatkowego ,,KL0S ,,u1. Spokojna',,
kt6ra zostala pozytywnie rozpatrzona przez uprzedniq Radg Miasta Woclowek
ialro naszaproSba zawartaw Petycji, kt6ra Uchwalq nr, X.VilI/|20/2018 z
dnia 3 1.08.2018r Rady Miasta Woclawek zostala uznana za slusznq -zasadnq
Pan Prezydent nie zamierza zrealizowat i odmawia wykonaniaw/w proiby to
jest utwardzenia czgici ul. Spokojnej.

Dlatego, tei postanowiliimy ponownie do nowej Rady Miasta Woclmuek
wystqpit z,ponowna petvcia by radni pomogli nam i uwzglgdnili sfinansowanie
utwardzenia w/w drogi w bie2qcym roku. Nie bgdziemy opisywa| jak wyglqda
ten zaniedbany odcinek drogi ale zapraszamy by samemu zobaczyt stan tej
grogi po zimie. Wstr4tmaliimy sig zloienia skargi na dzialalnoi| prezydenta.

Nie moiemy zrozumiet dlaczego mimo uznania naszej petycji z dnia
16.04.2018r przez 6wczesna Radg Miasta poprzez pr4ljgcie (Ichwalq nr,
K'VIil/L20/2018 z dnia 31.08.2018r Rady Miasta Wlocla'wek gdzie zostala
uznqna za slusntq-zasadnq Pan Prezydent nie zamierza zrealizowat i odmawia
wykonania w/w utwardzenia w/w drogi tym bardzi.ej, ze to bgdzie mal.v koszt
finansowy wydatkowania z budietu miasta w b/r.

Za szyblro cieszyliimy sig, ze Urzqd Miasta wykona utwardzenie w/w odcinka
drogi ulicy Spolajnej z kttirej korzvsta bardzo duio utvtkownikhw.



Uprzeimie prosimy Panstuva Radnych o pomoc i utuzglgdnienie naszej proSby za
co z g6ry dziglntjemy Panstwu.

P o dpisy dziatkow icz6w :



UCHWATA NR XLVIIU120/2018

RADY MIASTA WIOCIAWEK
r dnia 31 sierpnia 2018 r.

w sprawie rozpatnenia petycji mieszkaric6w i dzidkowicz6w Ogrodu Dzialkowego ,,Klos" przy

ul. $Pokojnej we Wloclawku

Na podstawie art" 18 ust. 2 pkt 15 ustawy z dnia I marca 1990 roku o samon{zie gminnym {Dz'

U.z201br.poz.994,poz.1000,poz, 1349ipoz. 1432),wzwiqzkuzart.gust'2ustawyzdnialllipca
2014 r. o petycjach (Dz. U. 22018 r. poz, 870)

uchwala sig, co nastgPuje:

$ 1, Uznad petycjq mieszkaric6w i dzialkowicz6w Ogrodu Dzialkowego 
"Klos" 

w sprawie utwardzenia

odcinka ul. $pokojnej we Woclawku za zasadnq'

$ 2, Sposob mzpatzenia petycji zawarty iest w uzasadnieniu do uchwaly.

$ 3. Zobowiqzac pnewodniczqcego Rady Miasta do udzielenia odpowiedzi wnoszqcemu petycjq i

pnekazania tre ci uchwaly wrcl z uzasadnieniem'

S 4. 1. Uchwala wchodzi w 2ycie z dniem podjqcia'

2. Uchwala podlega podaniu do publicznejwiadomoici poprzez ogloszenie w Biuletynie lnformacli

Publicznei Urzgdu Miasta tMoclawek
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UZASADNIENIE

W dniu 16 kwietnia 2018 r, mieszkaicy idzialkowicze Ogrodu Dzialkowego.Klos" pzy ulicy

Spokojnej we Woctiwku zlozyli do Rady Miasta Woclawek petycjg, kt6ra skierowana zosta{a pod

obrady Komisii Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska celem jej rozpatzenia oraz wypracowania

stanowiska pod obrady Rady Miasta pzy pismie z dnia 18 maja br, znak 8RM,152,1.2018 pzez

Pzewodniczqcego Rady Miasta.

Petycja mieszkaricow i dzialkowiczow dotyczy utwardzenia okolo 200 mb, ulicy Spokojnej na

odcinku od bramy ogrodu dzialkowego 
"Graniczna'do bramy ogrodu dzialkowego 

"Klos',
Zdaniem mieszkaricow i dzialkowiczow ten odcinek drogijest w bardzo zlym stanie, jesttrudny

do pzeiechania ze wzglqdu na wystqpujqce nier6wno$ci, glqbokie dziury, wyboje, Dorazne naprawy nie

przynoszE efektu u2ytkowan ia.

Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska zapoznala siq r6wnie2 ze stanowiskiem

Prezydenta Miasta Woclawek w pzedmiocie omawianego zagadnienia, zawartego w korespondencji z

dnia 18 rnaja 2018 roku znak BRM,152,1.2018.

Ze wskazanej odpowiedzi wynika, i2 z uwagi na ognniczone Srodki zapisane w bud2ecie

mlasta na rok 2018 na zadania zwiqzane z ilzebudowqdr6g gminnych obecnie nie jest planowane

utwardzenie kolejnej czq$ci ulicy Spokojnej,

Niernniejjednak Prezydent Miasta poinformowal,2e majqc na wzglqdzie utrudnienia zwiqzanez

kozystaniem z drogi poleci Miejskiemu Zazqdowi Usfug Komunalnych i Dr6g wykonanie biezqcej

naprawy.

Po dokonaniu analizy zgromadzonego materialu majqc na wzglgdzie interes spoleczny

mieszkaicow i dziaikowiczow Ogrodu Dzialkowego 
"Klos" 

we Woclawku, Komisja Gospodarki Miejskiej

i Ochrony Srodowiska uznala petycjg za zasadnq i wnioskuje do Prezydenta Miasta o uryremontowanie

Ulicy Spokojnej na wskazanym odcinku,

Majqc na wzglqdzie pzytoczone stanowisko, proszg WysokE Radq o podjqcie uchwaiy

w proponowanym bzmieniu,


